
 

Obecné zastupiteľstvo obce Lúčky 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lúčky, konaného dňa 06.03.2024 

v zasadačke obecného úradu 

Prítomní: 

- 9 poslancov Obecného zastupiteľstva obce Lúčky (ďalej len: „OZ“) podľa prezenčnej listiny 

- starosta Obce Lúčky Branislav Hrbček 
- hlavná kontrolórka Ing. Michaela Juríková 
- zapisovateľka Mgr. Zuzana Dludíková 

 

Program: 

Návrh programu:  

1. Otvorenie.  

2. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva. 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie.  

4. Kontrola plnenia uznesení. 

5. Správa hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly za obdobie 11.12.2023 - 28.02.2024. 

6. Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti za rok 2023. 

7. Schválenie zriadenia vecného bremena v prospech obce Lúčky v k.ú. Lúčky so 

Slovenským Vodohospodárskym podnikom, š.p. a to z dôvodu, že na zaťažených 

nehnuteľnostiach sa nachádza stavba „Skvalitnenie turisticky vyhľadávaného vodopádu 

v Lúčkach osvetlením“.  

8. Návrh VZN č. 1/2024 o miestnom poplatku za ubytovanie.  

9. Zrušenie uznesenia 26/2023 týkajúceho sa žiadsoti o odkúpenie pozemku vo vlastníctve 

obce Lúčky KN-C č.1212/1 k.ú. Lúčky vedený na LV č.811. 

10. Žiadosť zámeny pozemku na parcele č. 290 reg. KN-E, k.ú. Lúčky vedený na LV 1673, 

ktorého vlastník je Melko. J. v podiele 1/2, ktorý sa nachádza pod miestnou 

komunikáciou za obecný pozemok, na parc. č. 1212/1 registra KN-C, k.ú. Lúčky, 

vedeného na LV č. 811. 

11. Čerpanie rezervného fondu. 

12. Úprava rozpočtu 

13. Žiadosť o poskytnutie príspevku, na financovanie knihy p. Moravčík. 

14. Žiadosť o nájom obecného pozemku p. Beata Hollá  

15. Projekt – rozšírenie kultúrneho domu 

16. Projekt – Vodopád 

17. Projekt - Markuška 

18. Informácie o činnosti komisií.  

19. Aktuálne otázky, rôzne, diskusia. 

20. Záver. 



K bodu 1 programu OZ 

Otvorenie zasadnutia 

Prvé riadne zasadnutie OZ otvoril o 16:30 hodine privítaním všetkých prítomných starosta obce. 

Zasadnutia sa zúčastnilo na začiatku 8 poslancov. Starosta skonštatoval, že OZ je uznášania 

schopné. OZ je verejné.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:8     PROTI: 0   ZDRŽALI: 0 

 

Starosta upozornil poslancov a prítomných hostí, že zastupiteľstvo bude nahrávané, na 

spresnenie zápisnice. Následne je nahrávka vymazaná. 

 

 

K bodu 2 programu OZ 

Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

 
Poslanci obdržali program zasadnutia prostredníctvom mailu.  

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie schválenia programu dnešného rokovania OZ. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č.1/2024 

Hlasovanie:  
Za 8 Branislav Bobček, Radovan Bobček, Marián Hazucha, Ing. Miroslava Garajová, 

Peter Mišík, Peter Trnovský, Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 Matej Salva 

Nehlasovali 0  

Poslanci jednohlasne schválili program zasadnutia. 

 

 

K bodu 3 programu OZ 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

Na zastupiteľstvo sa dostavil poslanec Matej Salva o 16:40 hod. 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená zamestnankyňa obce Mgr. Zuzana Dludíková. 

Za overovateľov zápisnice boli starostom obce navrhnutí: Marián Hazucha a Branislav Bobček 

Za členov návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí: Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar 

a Radovan Bobček. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č.2/2024 

Hlasovanie:  
Za 9 Branislav Bobček, Radovan Bobček, Marián Hazucha, Ing. Miroslava Garajová, 

Peter Mišík, Matej Salva, Peter Trnovský, Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  



 

K bodu 4 programu OZ 

Návrh na zmenu programu rokovania so schválením doplneného programu 
 

Starosta obce – na zastupiteľstvo prišiel hosť, zástupca firmy RužaNET s.r.o., urobiť 

prezentáciu svojej firmy. 

Poslanci sa zhodli doplniť bod programu Obecného zastupiteľstva Obce Lúčky uvedený na 

pozvánkach, a to tak že sa vkladá bod č. 5. v znení: „Prezentácia - optická sieť RužaNET, s.r.o.“ 

Číslovanie ostatných bodov programu sa posúva nasledovne: 
1. Otvorenie.  

2. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva. 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie.  

4. Návrh na zmenu programu rokovania so schválením doplneného programu. 

5. Prezentácia - optická sieť RužaNET, s.r.o. 

6. Kontrola plnenia uznesení. 

7. Správa hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly za obdobie 11.12.2023 - 28.02.2024. 

8. Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti za rok 2023. 

9. Schválenie zriadenia vecného bremena v prospech obce Lúčky v k.ú. Lúčky so Slovenským 

Vodohospodárskym podnikom, š.p. a to z dôvodu, že na zaťažených nehnuteľnostiach sa 

nachádza stavba „Skvalitnenie turisticky vyhľadávaného vodopádu v Lúčkach osvetlením“.  

10. Návrh VZN č. 1/2024 o miestnom poplatku za ubytovanie.  

11. Zrušenie uznesenia 26/2023 týkajúceho sa žiadosti o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce 

Lúčky KN-C č. 1212/1 k.ú. Lúčky vedený na LV č. 811. 

12. Žiadosť zámeny pozemku na parcele č. 290 reg. KN-E, k.ú. Lúčky vedený na LV 1673, ktorého 

vlastník je Melko. J. v podiele 1/2, ktorý sa nachádza pod miestnou komunikáciou za obecný 

pozemok, na parc. č. 1212/1 registra KN-C, k.ú. Lúčky, vedeného na LV č. 811. 

13. Čerpanie rezervného fondu. 

14. Úprava rozpočtu. 

15. Žiadosť o poskytnutie príspevku na financovanie knihy p. Moravčík. 

16. Žiadosť o nájom pozemku p. Beata Hollá. 

17. Projekt - rozšírenie kultúrneho domu. 

18. Projekt  - Vodopád. 

19. Projekt - Markuška. 

20. Informácie o činnosti komisií.  

21. Aktuálne otázky, rôzne, diskusia. 

22. Záver. 

 

Bolo prijaté uznesenie č.3/2024 

Hlasovanie:  

 
Za 9 Branislav Bobček, Radovan Bobček, Marián Hazucha, Ing. Miroslava Garajová, 

Peter Mišík, Matej Salva, Peter Trnovský, Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

 

K bodu 5 programu OZ 

Prezentácia - optická sieť RužaNET, s.r.o. 

 

Starosta vyzval poslancov a zástupcu firmy RužaNET s.r.o. na diskusiu: 



 

RužaNET  - kľudne sa pýtajte, dávam vám priestor. 

Oliver Zachar – nejaké fakty by sme chceli. 

RužaNET – vysvetlil prítomným poslancom, ako by to fungovalo v obci, aká rýchlosť 

pripojenia by bola....  a v prípade, ak by sme predali sieť, tak by sa isto nestalo, že ľudí 

odstrihneme, to by sme si ani nemohli dovoliť.  

Branislav Bobček – kedy by to mohlo byť aktuálne? RužaNET – do konca leta by to mohlo byť 

hotové. 

Marián Hazucha – vybuduje sa sieť, a aby sa nestalo, že po dvoch rokoch sa to zruší a potom sa 

cena zdvihne. RužaNET – to sa nestane, my si to ani nemôžeme dovoliť, my musíme 

zákazníkov získavať.  

Starosta obce – aké televízie viete cez optiku ponúknuť? RužaNET  - vieme ponúknuť Skylink 

alebo Sledovaní plus navyše internet ako samostatný balíček. Čo sa týka poplatkov za Skylink, 

cenu my nevieme ovplyvniť, je to monopol. 

Bc. Oliver Zachar – ako je to keď majú ľudia Mágio? Oni to môže nejakým spôsobom 

skombinovať? RužaNET – môžu mať televíziu cez Mágio, ktorá stojí okolo 20,-€ mesačne 

a k tomu internet za nejakých 8,-€. 

Starosta obce – investície, náklady obce na celú realizáciu až po bod napojenia k rodinnému 

domu, nie sú žiadne? RužaNET – všetko vybudujeme na našej náklady, stĺpy, všetko. Výhoda 

je aj to, že keď sa chcete napojiť a nechcete rozvŕtavať dom, tak existuje zariadenie, máte napr. 

O2 a dátový kábel, dá sa tam adaptér na 24 V a nemusí sa rozvŕtavať celý dom. 

Branislav Bobček - Kde všade máte siete? RužaNET – všade okolo vás na jednej strane po 

Zázrivú a od L.Mary po Vlachy, Vlašky. Bc. Oliver Zachar – a optiku? RužaNET - optiku 

teraz realizujeme v Jasenovej, bude sa riešiť aj v Martinčeku. Branislav Bobček – ako teraz 

donútim občanov, ktorý už internet majú, aby išli cez vás? RužaNET – normálne, teraz napr. 

v Komjatnej, všetci okamžite. Bc. Oliver Zachar – teraz mám napr. minimálnu rýchlosť tak 

samozrejme ak je možnosť ísť za tú istú cenu s ďaleko väčšou rýchlosťou. Veľa ľudí teraz robí 

home office. 

RužaNET - v obci Lúčky by sa budovalo jestvujúcich stĺpoch, kde nebudú, tak tam by sa stĺpy 

dostavali.  

Starosta obce – optika je hudba budúcnosti, nechceme zaspať.  

Bc. Oliver Zachar – môžu sa domácnosti pripojiť aj neskôr? RužaNET - samozrejme môžu sa 

aj neskôr.  

Matej Salva – čo sa mňa týka, mám od nich internet a som spokojný. Ak náhodou skončia, aby 

potom neostali stĺpy a špatilo by to tak ako to bolo naposledy. 

Marián Hazucha – čo sa týka poruchy, ako rýchlo to viete riešiť? RužaNET – ihneď to vieme 

vyriešiť. Martin Zachar – ja mám od nich internet a naozaj vedia odstrániť poruchu ihneď.  

Starosta obce – ako je to ošetrené s prenosom telekomunikačných služieb v rámci 

telekomuničkačného zákona, ako to tam funguje? RužaNET -  máme to všetko poriešené, platia 

sa tam poplatky.  

Starosta obce  - ak by poslanci mali nejaké ďalšie otázky, tak by ich priamo adresovali pánovi 

konateľovi f. RužaNET s.r.o. a potom by sme ako obec dali vyjadrenie.  

 

 

K bodu 6 programu OZ 

Kontrola plnenia uznesení 

 
Poslanci  plnenie prijatých uznesení obdržali prostredníctvom e-mailovej pošty. Starosta obce 

vyzval poslancov k otázkam k plneniu prijatých uznesení. Poslanci  k plneniu prijatých uznesení 

nemali žiadne pripomienky. Kontrola plnenia prijatých uznesení je prílohou č. 1 tejto zápisnice.  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č. 4/2024  



Hlasovanie:  
Za 9 Branislav Bobček, Radovan Bobček, Marián Hazucha, Ing. Miroslava Garajová, 

Peter Mišík, Matej Salva, Peter Trnovský, Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

Poslanci jednohlasne schválili informáciu o kontrole plnenia uznesení. 

 

K bodu 7 programu OZ 

Správa hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly za obdobie 11.12.2023 – 28.02.2024 

 

Ing. Michaela Juríková – prečítala správu HK o výsledkoch kontroly za obdobie 11.12.2023 

až 28.02.2024. Poslanci berú na vedomie správu HK. Starosta vyzval poslancov k hlasovaniu.  

  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č.5/2024  

Hlasovanie:  
Za 9 Branislav Bobček, Radovan Bobček, Marián Hazucha, Ing. Miroslava Garajová, 

Peter Mišík, Matej Salva, Peter Trnovský, Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

 

K bodu 8 programu OZ 

Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti za rok 2023 

 

Ing. Michaela Juríková –správa o kontrolnej činnosti bola zaslaná poslancom elektronicky. 

Správa o kontrolnej činnosti je prílohou č. 2 tejto zápisnice. Zároveň bola k tomu vypracovaná 

správa o výsledku kontroly o stave a vývoji dlhu obce, ktorá tvorí prílohu č.3 tejto zápisnice. 

 

Ing. Miroslava Garajová – čo to znamená, že nám boli prijaté prostriedky odpustené? 

Starosta obce – prostriedky vo výške 33 566,-€, ktoré boli prijaté v roku 2020 (obdobie 

COVID-u) pri splnení zákonných podmienok a splatnosť mala byť v roku 2027 (mali sa začať 

splácať od roku 2023), boli zo strany štátu odpustené, t.j. nám v podstate odpustili pôžičku. 

 

Poslanci nemajú k správam žiadne pripomienky a berú na vedomie správu HK. Starosta vyzval 

poslancov k hlasovaniu. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č.6/2024  

Hlasovanie:  
Za 9 Branislav Bobček, Radovan Bobček, Marián Hazucha, Ing. Miroslava Garajová, 

Peter Mišík, Matej Salva, Peter Trnovský, Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 



 

K bodu 9 programu OZ 

Schválenie zriadenia vecného bremena v prospech obce Lúčky v k.ú. Lúčky so 

Slovenským Vodohospodárskym podnikom, š.p. a to z dôvodu, že na zaťažených 

nehnuteľnostiach sa nachádza stavba „Skvalitnenie turisticky vyhľadávaného vodopádu 

v Lúčkach osvetlením“. 

 

Starosta obce – jedná sa o osvetlenie, ktoré máme na vodopáde a kataster nám tam nechce 

zriadiť vecné bremeno, kým to neschválime na OZ. Neopodstatnene. My to v našich 

smerniciach nemáme, že to máme mať, aby sme zriaďovali vecné bremeno, ktoré je zriadené 

v prospech nás. Ak by to bolo v prospech niekoho, tak to uznesením musíme prijať. A keďže to 

žiadajú od SVP, š.p. tak to musíme schváliť uznesením. Nájomná zmluva so SVP, š.p. je už 

podpísaná. 

Jedná sa o zriadenie časovo neobmedzeného odplatného vecného bremena strpieť na 

zaťažených nehnuteľnostiach právo vybudovania, prevádzkovania, údržby, opráv a odstránenia 

inžinierskej stavby – osvetlenie chodníkov a vodopádu v prospech oprávneného z vecného 

bremena ktorým je Obec Lúčky. 

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č.7/2024  

Hlasovanie:  
Za 9 Branislav Bobček, Radovan Bobček, Marián Hazucha, Ing. Miroslava Garajová, 

Peter Mišík, Matej Salva, Peter Trnovský, Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

K bodu 10 programu OZ 

Návrh VZN č. 1/2024 o miestnom poplatku za ubytovanie 

 

Starosta obce – návrh VZN bol zaslaný elektronicky a žiada poslancov na vyjadrenie. 

Poslanci navrhli cenu za daň z ubytovania na 1,30 € vrátane zliav, ktoré boli v návrhu uvedené. 

 

Zo strany poslanca Mariána Hazuchu bolo navrhnuté, aby boli oslobodené deti až do 12 rokov (v 

návrhu bolo navrhnuté do 6 rokov).  

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie návrhu poslanca Mariána Hazuchu, oslobodiť platenie 

dane za ubytovanie detí do 12 rokov. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:7 (Branislav Bobček, Marián Hazucha, Ing. Miroslava Garajová, Peter Mišík, Matej Salva, 

Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar) 

PROTI: 1 (Radovan Bobček)   

ZDRŽALI: 1 (Peter Trnovský) 

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie návrhu VZN č.1/2024 s pripomienkami. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č.8/2024  

Hlasovanie:  



 
Za 9 Branislav Bobček, Radovan Bobček, Marián Hazucha, Ing. Miroslava Garajová, 

Peter Mišík, Matej Salva, Peter Trnovský, Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

 

K bodu 11 programu OZ 

Zrušenie uznesenia č.26/2023 týkajúceho sa žiadosti o odkúpenie pozemku vo vlastníctve 

obce Lúčky KN-C č.1212/1 k.ú. Lúčky vedený na LV č.811 

 

Starosta obce – pánovi Jánovi Melkovi sme schvaľovali už žiadosť o zámenu pozemkov, teraz 

z ich strany nastala zmena v žiadosti. 

Peter Trnovský – bol som na šetrení na mieste činu, bol som sa tam pozrieť. Rozprával som sa 

s manželmi Melkovcami. Tento pozemok nie je zarovno p. Melku ale za p. Barbušom. Potom so 

volal p. Barbušovi, či on o to nemá záujem, povedal, že áno, že on si podá žiadosť. Na základe 

toho p. Melková povedala, že ak má p. Barbuš o to záujem, a my im to neschválime, tak že chcú 

len ten trojuholník za ich domom. 

Starosta obce – zatiaľ žiadna žiadosť od p. Barbuša neprišla.  

Marián Hazucha – od p. Barbuša žiada žiadosť neprišla, tak sa nemáme o čom baviť. My tu 

riešime nejakú zámenu. 

Starosta obce – teraz sa jedná o to, či pristúpite na to, ako poslanci, že nakoľko ten pozemok je 

zadefinovaný za inou parcelou, či im to ideme dať v celku alebo zostávame iba pri tom 

trojuholníku za p. Melkom. Nemôžeme chodiť teraz za ľuďmi a navrhovať „ber si to ty“ lebo 

niekto iný to chce. Prišla teraz žiadosť, ktorou sa treba zaoberať. Buď sa teraz tá žiadosť schváli 

alebo sa vrátime na pôvodnú žiadosť.  

  

Poslanci sa zhodli, že na základe tejto skutočnosti, uznesenie č.26/2023 nebude zrušené, zostáva 

naďalej v platnosti. 

Ak by do budúcna o tento pozemok nemal nik záujem, môžeme do budúcna o tom s p. Melkom 

rokovať. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č.9/2024  

Hlasovanie:  
Za 9 Branislav Bobček, Radovan Bobček, Marián Hazucha, Ing. Miroslava Garajová, 

Peter Mišík, Matej Salva, Peter Trnovský, Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

 

K bodu 12 programu OZ 

Žiadosť zámeny pozemku na parcele č. 290 reg. KN-E, k.ú. Lúčky vedený na LV 1673, 

ktorého vlastník je Melko. J. v podiele 1/2, ktorý sa nachádza pod miestnou komunikáciou 

za obecný pozemok, na parc. č. 1212/1 registra KN-C, k.ú. Lúčky, vedeného na LV č. 811. 

 

Starosta obce – tejto žiadosti nebude vyhovené, zostáva v platnosti pôvodné uznesenie 

č.26/2023. V danej veci treba pokračovať v rokovaní. 

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 



 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č.10/2024  

Hlasovanie:  
Za 9 Branislav Bobček, Radovan Bobček, Marián Hazucha, Ing. Miroslava Garajová, 

Peter Mišík, Matej Salva, Peter Trnovský, Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

K bodu 13 programu OZ 

Čerpanie rezervného fondu 

 

Starosta obce – s predsedom finančnej komisie sme toto prejednávali. Navýšenie čerpania 

rezervného fondu vo výške 19.000,- € ako spoluúčasť pri rozšírení technickej vybavenosti 

zberného dvora (podávala sa žiadosť na environmentálny fond – plán obnovy na rozšírenie 

zberného dvora na veľkoobjemové kontajnery, silnejší a kvalitnejší traktor, kosačka).   

Treba s tým rátať, že suma sa môže navýšiť, podľa skutočnosti výšky čerpanej dotácie i do 

výšky 25 000 €. Momentálne ešte nevieme, aká výška tej spoluúčasti bude (8 % z celkovej 

sumy).  

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č.11/2024  

Hlasovanie:  
Za 9 Branislav Bobček, Radovan Bobček, Marián Hazucha, Ing. Miroslava Garajová, 

Peter Mišík, Matej Salva, Peter Trnovský, Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

 

K bodu 14 programu OZ 

Úprava rozpočtu 

 

Starosta obce – s predošlým bodom súvisí úprava rozpočtu. Poslanci obdržali úpravu rozpočtu 

elektronicky a táto tvorí prílohu č. 4 k zápisnici. Úprava rozpočtu je podľa skutočnosti. 

Poslanci nemali k danému návrhu žiadne pripomienky. 

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č.12/2024  

Hlasovanie:  
Za 9 Branislav Bobček, Radovan Bobček, Ing. Miroslava Garajová, Marián Hazucha, 

Peter Mišík, Matej Salva, Peter Trnovský, Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  



 

K bodu 15 programu OZ 

Žiadosť o poskytnutie príspevku na financovanie knihy p. Moravčíka 

 

Starosta obce – p. Moravčík chce na DLFS odprezentovať novú knihu o Lúčkach. Žiada nás 

ako obec o príspevok. 

Ing. Miroslava Garajová – koľko sme dávali predtým? Starosta obce  - bolo to vo výške 

1.000,-€. 

Poslanci navrhli príspevok na financovanie knihy p. Leopolda Moravčíka vo výške 1.000,-€. 

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č.13/2024  

Hlasovanie:  
Za 9 Branislav Bobček, Radovan Bobček, Ing. Miroslava Garajová, Marián Hazucha, 

Peter Mišík, Matej Salva, Peter Trnovský, Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

 

K bodu 16 programu OZ 

Žiadosť o nájom pozemku p. Beáta Hollá 

 

Starosta obce –  privítal na OZ hosťa p. Laurinca Salvu, ktorého sa táto žiadosť výsostne týka 

(susedný pozemok). P. Beáta Hollá si dala vyrobiť GP, z dôvodu žiadosti o nájom pozemku 

o výmere 1 m2. Predmetný pozemok sa nachádza medzi parcelami p. Hollej a p. Salvu. Zároveň 

upozorňuje poslancov, že medzi týmito účastníkmi prebieha súdny spor.  

Peter Trnovský – bol som tam na šetrení, tento pozemok je na mieste, kde je existujúci plot p. 

Hollej, meral som to, 15 cm zasahuje do pozemku p. Salvu a 15 cm zasahuje do pozemku p. 

Hollej. 

Laurinec Salva – my sa už 4 roky súdime o pozemok (trojuholník medzi domami KN-C 429/1). 

Susedia spochybnili moje vlastníctvo, bolo to nadobudnuté dedením a mám to aj zapísané. Ak 

poslanci dajú do nájmu p. Hollej tento pozemok, nebudem im môcť zrušiť plot a tým nebudem 

mať prístup na svoj pozemok.  

Matej Salva – je to súdny spor, netreba sa ako tretia osoba do toho miešať. Keď sa spor vyrieši 

môžeme sa tým zaoberať.  

 

Po diskusii poslancov s p. Laurincom Salvom, starosta vyzval poslancov za hlasovanie nedať do 

prenájmu tento obecný pozemok, nakoľko tu prebieha súdny spor. 

Žiadosť spolu s GP tvorí prílohu č.5 tejto zápisnice. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č.14/2024  

Hlasovanie:  
Za 9 Branislav Bobček, Radovan Bobček, Ing. Miroslava Garajová, Marián Hazucha, 

Peter Mišík, Matej Salva, Peter Trnovský, Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  



 

K bodu 17 programu OZ 

Projekt – rozšírenie kultúrneho domu 

 

Starosta obce – rozšírenie sály, sociálnych zariadení a kuchyne na poschodí. Na spodku by bola 

požiarna zbrojnica. Parkovacie miesta, ktoré by sa z tej strany zobrali, by sa vytvorili na opačnej 

strane, kde by sa odobrali 2 betónové garáže.  
 

Miroslava Garajová – dokedy je projekt knižnice? Nedá sa sála pristaviť na prízemí a nie na 

poschodí?  

Starosta obce – ako by sme potom vyriešili požiarnu zbrojnicu? Poschodie je pre nás lepšia 

varianta.  

Matej Salva – keby bola sála riešená na prízemí, konštrukčne by to nevyhovovalo, tento OcÚ 

bol viac krát pristavovaný. A finančne by to bolo o dosť nákladnejšie. Keď bude sála na 

poschodí, vyriešime 3 veci naraz, sálu, požiarnu zbrojnicu a parkovanie.  

Nešťastné riešenie je aj to, že sa na MŠ a ZŠ odpredali byty, potom je to problém. 

Starosta obce - zelená strecha je môj návrh. Môže to slúžiť ako výhľadňa. Hodenie skaly do 

vody, vhupli sme do niečoho čo už je nastavené. Možno ako ústupok, ak by dvere dali posunúť 

a výťah by bol v strede a išiel by rovno do kuchyne, ak by to koncepčne išlo.  

Miroslava Garajová – podľa môjho názoru by sála bola lepšia na prízemí. Všetkým sa dobre 

robí, keď nerobia akcie. 

Ostatní poslanci sú za návrh pristaviť sálu  

Peter Trnovský – načo nám bude ďalšia zasadačka v bývalej CBA?  Starosta obce – zmestí sa 

tam 30 ľudí, môže to slúžiť na školenie, rodinnú malú oslavu prípadne kar, ak bude sála 

obsadená. Vyvinulo sa to na základe požiadaviek od občanov. Je to miestnosť DHZ, ktorá bude 

k dispozícií i pre občanov. 

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č.15/2024  

Hlasovanie:  
Za 9 Branislav Bobček, Radovan Bobček, Ing. Miroslava Garajová, Marián Hazucha, 

Peter Mišík, Matej Salva, Peter Trnovský, Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

 

K bodu 18 programu OZ 

Projekt – vodopád 

 

Starosta obce – výmena chodníka, momentálne je to v štádiu riešenia, doplnili sa tam body. 

Čakáme na podpis zmluvy. Bol pozrieť na vodopáde p. Janiga (záhradník). Je vydané stavebné 

povolenie na toalety. Vstupný erb je vyrobený, sochy sú vyrobené. Bude tam 5 lavičiek. To 

v cenovej ponuke na rozšírenie chodníka. Hojdačka od OcÚ by sa premiestnila ku vodopádu. 

Výrub drevín na vodopáde stále ešte nie je odsúhlasený, je to stále na ministerstve. Mostík na 

vodopáde bude skrášlený. Základ je projekt za 47.000,-€.  

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č.16/2024  



Hlasovanie:  
Za 9 Branislav Bobček, Radovan Bobček, Ing. Miroslava Garajová, Marián Hazucha, 

Peter Mišík, Matej Salva, Peter Trnovský, Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

K bodu 19 programu OZ 

Projekt – Markuška 

 

Starosta obce – pokračuje na tie 3 stavby, humno, Markuška a prístupová cesta. Vznikla tam 

komplikácia, nakoľko som požiadal v humne na vykurovanie plynom. Žiadal som pri tomto 

projekte aj rozšírenie na plyn. Tento týždeň mám stretnutie ohľadom dotácie na výstavbu na 

Markuške. Uvidíme, koľko tam zostalo peňazí, či nás podporia. Projekt je v takom štádiu, že 

teraz sa projektujú inžinierske siete. Stavby sú už hotové.  

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch.  

Bolo prijaté uznesenie č.17/2024  

Hlasovanie:  
Za 9 Branislav Bobček, Radovan Bobček, Ing. Miroslava Garajová, Marián Hazucha, 

Peter Mišík, Matej Salva, Peter Trnovský, Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

 

K bodu 20 programu OZ 

Informácie o činnosti komisií 

 

Od posledného zastupiteľstva žiadna z komisií nezasadala. 

Oliver Zachar - Muriena bude v obci, deti budú mať pripravený program, bude sa to robiť na 

vodopáde, nebude sa chodiť po obci. 

V telocvični sa začala cvičiť zumba.  

 

Bolo prijaté uznesenie č.18/2024  

Hlasovanie:  
Za 9 Branislav Bobček, Radovan Bobček, Ing. Miroslava Garajová, Marián Hazucha, 

Peter Mišík, Matej Salva, Peter Trnovský, Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

K bodu 21 programu OZ 

Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

 

Peter Mišík – do finančnej komisie by sme chceli doplniť člena – poslanca Mariána Hazuchu. 

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 



Bolo prijaté uznesenie č.19/2024  

Hlasovanie:  
Za 9 Branislav Bobček, Radovan Bobček, Ing. Miroslava Garajová, Marián Hazucha, 

Peter Mišík, Matej Salva, Peter Trnovský, Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

 

Starosta obce – 

- pokladnička z plesu 206,50 € pomoc občanom 

- športovci Charitatívna zbierka 150,-€ - okná kostol, energie. Pomoc občanovi po havárii. 

- 200,-€ stánky 

- vydulo podlahy v Dome smútku, tak sme vytrhali dlažbu, nanovo sa položila, vymalovalo, 

podlaha na chvoruse, odstránili vlhčinu okolo stlpov, ideme vypraviť vonkajšie stlpy a úpravy 

vonkajšie 

- práce na byte v MŠ, urobil sa prepoj medzi miestnosťami, vysekala sa elektrika ..... postupne sa 

to bude robiť, keď bude zlé počasie a naši chlapi nebudú mať čo robiť 

- sú práce v horičke od náletových drevín, urbariát nám dal na to nájom, na vybudovanie 

Krížovej cesty, chodníka na relax. 

- otvorenie exteriérovej knižnice na vodopáde bude v stredu 20.03.2024 o 10tej na vodopáde 

- DLFS budú 27 a 28.júla 

- otvorenie kúpeľnej sezóny bude 14.júna 2024 

- Prvé Sv. prijímanie 12. mája 2024 

- Birmovka 18. mája 2024 

- Deň matiek 26. mája 2024 

- prebiehajú rokovania ohľadom JPÚ, Rudko Vorek mi odporučil pána z Dolného Kubína. 

- poslali sme žiadosť za obec Lúčky, ktoré sú pri hotelom Kubo, aby bola vyňatá z kúpeľného 

pásma 

- stretnutie ZMOS s p. Božíkom, podpísali sa tam obce, že sme nedostali obnos peňazí, ktorý 

sme mali dostať 

- Zborená ochodza a miešadlá na prečerpávacej nádrži ČOV 

- Zadrelo čerpadlo a motor dúchadla na prevzdušňovači ČOV 

- Podaná žiadosť JPÚ Martinka majiteľom p. Igorom Zacharom. 

- Komunikácia s Povodím Váhu o čistení tokov a vodopádu. 

- obec pracuje na množstve projektov malého i veľkého rozsahu: 

Školiacia miestnosť - zasadačka DHZ, drevárska dielňa Mockov, miliónová Markuška, Požiarna 

zbrojnica, rozšírenie sály OcÚ, workouty, vodopád sochy, vodopád premostenie, vodopád 

lavičky, vodopád toalety, vodopád úprava okolia, záhony, DI, vodopád knižnica, chodník lesík 

pri Markuške, krížová cesta, prekrytie schodov ku kostolu, chodník popri ceste R III. od 

Veľkého Závozu, nová cesta - býv.št. majetky, Doplnok UPNO č.2, Doplnok UPNO č.3, 

Doplnok UPNO č. 4, menný zoznam majiteľov pozemkov pri MŠ, osvetlenie od Hotela KUBO 

osvetlenie vstup do obce popri ceste R.III, schody horný cintorín, pomník horný, pamätník 

(bunker a sochy), rekonštrukcia chodníka k vodopádu, prístavba MŠ a byty, IBV Bôrové,, 

rozšírenie kanalizácie, Dom nádeje, rozšírenie zberného dvora, nové osvetlenie multifunkčné 

ihrisko. 

********* 

Dostali sme dnes (06.03.2024) od Rímskokatolíckej cirkvi - farnosť Lúčky žiadosť o finančný 

dar na výmenu okien v kostole.  

 

Poslanec Martin Zachar navrhol finančný dar vo výške 5.000,-€. 

 

Hlasovanie poslancov: 



ZA:2 (Martin Zachar, Peter Mišík)      

PROTI: 0    

ZDRŽALI: 7 (Branislav Bobček, Radovan Bobček, Marián Hazucha, Ing. Miroslava Garajová, 

Peter Trnovský, Bc. Oliver Zachar, Matej Salva) 
 

Poslanec Marián Hazucha navrhol finančný dar vo výške 4.000,-€. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:6 (Radovan Bobček, Marián Hazucha, Peter Mišík, Ing. Miroslava Garajová, Peter 

Trnovský, Matej Salva)     

PROTI: 0    

ZDRŽALI: 3 (Branislav Bobček , Martin Zachar, Oliver Zachar) 

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie za finančný dar vo výške 4.000,-€. 

 

Bolo prijaté uznesenie č.20/2024  

Hlasovanie:  
Za 9 Branislav Bobček, Radovan Bobček, Ing. Miroslava Garajová, Marián Hazucha, 

Peter Mišík, Matej Salva, Peter Trnovský, Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

Starosta obce -  

- urobil som si analýzu od môjho pôsobenia od roku 2015 kapitálových výdavkov (starosta 

odprezentoval poslancom analýzu) 

- týmto by som vás chcel požiadať o poverenie začať rokovať o preloženie stavebný úrad pod 

mesto Ružomberok 

- a ďalšie poverenie jednať s Vodárenskou spoločnosťou Ružomberok a.s., aby prešla naša ČOV 

pod nich, zatiaľ by to bolo len na úrovni stretnutí a rozprávaní, treba nad tým pouvažovať. 

 

Ing. Miroslava Garajová – workouty pri telocvični, môžem počítať so sumou 4.600,-€? Oliver 

Zachar – tie stroje sú dosť drahé, dali by sa kúpiť lacnejšie.  

Oliver Zachar – je možné rozšíriť posilňovňu v telocvični? Starosta obce – áno, dá, ale teraz 

workouty máme schválené, požiadali sme dotáciu z OOCR.  

Ing. Miroslava Garajová – dlažba pri telocvični je v hroznom stave, obrazovka pri OcÚ,  

-sťažovali sa mi ľudia, ako budú riešiť reklamácie ohľadom ničenia majetku posypovou soľou. 

Starosta obce – solia sa len kopce a kopčeky. Na problematických uliciach si to nevedia 

vynachváliť.  

 

Martin Zachar – navrhuje finančnej komisii prehodnotiť daň za psa, terajších 5,-€ je to dosť 

málo. 

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

 

Bolo prijaté uznesenie č.21/2024  

Hlasovanie:  
Za 9 Branislav Bobček, Radovan Bobček, Ing. Miroslava Garajová, Marián Hazucha, 

Peter Mišík, Matej Salva, Peter Trnovský, Martin Zachar, Bc. Oliver Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  



 

 

K bodu 20 programu OZ 

Záver 

 

Starosta všetkým prítomným poďakoval za účasť na prvom riadnom zasadnutí OZ. 

 

Zapísala: Mgr. Zuzana Dludíková 

 

 

Overovatelia: 

 

Marián Hazucha 

 

 

 

Branislav Bobček 

Starosta obce: Branislav Hrbček 


